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Amendement De Heuvel is geen circuit

De raad van de gemeente Oss, in vergadering bijeen op t3 juli 2023,

Constaterende dat:
- Er veelvuldig gefietst wordt in het centrum en er veel scooters door het centrum van Oss

rijden;
- De inwoners van de binnenstad diverse keren in de raad hun zorgen hebben uitgesproken

over de onveilige situatie;
- Het gebruik van fietsen en scooters in het stadscentrum de laatste jaren alleen maar is

toegenomen;
- De bijzonder opsporingsambtenaren aangeven dat zij het erg druk hebben en er

onvoldoende tijd is om te handhaven in het centrum

Overwegende dat:
- Het centrum van Oss een voetgangersgebied is waar geen scooters thuis horen;
- De druk op onze buitengewoon opsporingsambtenaren (boa's) al bijzonder hoog is;

- Technologie, mits juist toegepast, kan bijdragen aan het verlagen van de werkdruk van de
boa's en de veiligheid van ons stadscentrum kan bevorderen;

- Het uitblijven van meldingen van gevaarlijke situaties niet wil zeggen dat er zich geen
gevaarlijke situaties voor doen.

Besluit:
ln de Kadernota2O24-2027, op pagina 5L de tekst: "Er zijn bij de gemeente en de politie geen

signalen/meldingen van onveilige en overlast gevende situaties. wij zien daarom op dit moment geen
reden, naast het afsluiten door de plaatsing van palen, overte gaan tot cameratoezicht in het
centrum om te handhaven op scooters."

Te vervangen door:
"Het is verboden om met scooters in het centrum van Oss te rijden, de BOA's handhaven hierop. We
gaan bekijken met welke technologische mogelijkheden we hen kunnen ondersteunen, Daarmee
kunnen we de druk op onze boa's verlagen en het voetgangersgebied in het Osse centrum veiliger
maken. De mogelijkheid voor onbemande flitscamera's op kenteken zullen worden onderzocht."
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